



FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

**LOI SUR LA GESTION DES FINANCES
PUBLIQUES**

O.I.C. 1990/076

DÉCRET 1990/076

Effective Date:

May 15, 1990

Date d'entrée en vigueur :

15 mai 1990

O.I.C. 1990/076

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to section 77 of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The *Financial Administration Act* applies to the Yukon Energy Corporation only in respect of any borrowing or other liability of that corporation that is a public borrowing as defined in subsection 49(1) of that Act.

(Section 1 replaced by S.Y.2014, c.16, s.40)

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 15th day of May, A.D., 1990.

DÉCRET 1990/076

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

Conformément à l'article 77 de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, le Commissaire en conseil exécutif décrète ce qui suit :

1. La *Loi sur la gestion des finances publiques* ne s'applique à la Société d'énergie du Yukon que relativement aux emprunts ou autres obligations de la Société qui constituent des emprunts publics au sens du paragraphe 49(1) de cette loi.

(Article 1 remplacé par L.Y.2014, ch.16, art.40)

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 15 mai 1990.

Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon

